

AVIS AUX USAGERS N°02

MANIFESTATION SPORTIVE

Manifestation sportive – Course à pieds

Début : 12/03/2025 – 08h30

Fin : 12/03/2025 – 09h30

Dans le cadre de la promotion du sport au féminin dès le plus jeune âge, l'association Avenir Sportif Club de Saint-Martin organise la **course « Saint-Martinoise Girls »** destinée aux scolaires (du CM1 à la 5e) le mercredi **12 mars 2025**. Le parcours de 2 km, reliant le parking de Galisbay à la digue de Marina Fort Louis (aller-retour), rassemblera **160 participantes** et supporteurs.

CIRCULATION RESTREINTE

Durant la course, **la circulation motorisée sera interdite la digue à enrochement** (jusqu'à son rond-point). **L'accostage à la station fuel de la marina et sur l'appontement de la digue – quai « H », resteront accessibles** et en exploitation durant l'évènement.

Nous vous remercions de votre compréhension.

La Direction

Diffusion : Bateaux présents, Affichage Capitainerie, Site web

Sporting Event – Running race

Start : 12/03/2025 – 08h30

End : 12/03/2025 – 09h30

As part of the effort to promote women's sports from an early age, the non-profit *Avenir Sportif Club de Saint-Martin* is organizing the **"Saint-Martinoise Girls" race** for school students (CM1 to 5e) on Wednesday, **March 12, 2025**. The 2 km route, running from Galisbay parking lot to Marina Fort Louis breakwater (round trip), will bring together **160 participants** and supporters.

TRAFFIC RESTRICTIONS

During the event, **motorized traffic will be prohibited on the marina's breakwater** (from its entrance up to the roundabout). **Dockage at the marinas fuel station and breakwater dock "H" will remain accessible** and unaffected throughout the event.

Thank you for your understanding.

Port Management

Dissemination: Mailing to vessels in Port, Marina Office notice board, Website